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ÅRSMÖTE 2023



Dagordning Årsmöte 14 mars 2023, kl 19.00  

§ 1 Mötets öppnande  
§ 2 Parentation  
§ 3 Fastställande av röstlängd  
§ 4 Fråga om mötets utlysande  
§ 5 Fastställande av dagordningen
§ 6 Val av af mötesordförande, b/sekreterare för mötet, c/två  
      justeringspersoner tillika rösträknare.
§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse.
§ 8 Styrelsens förvaltningsberättelse, resultat- och balansräkning.
§ 9 Revisionsberättelse inkl resultatdisposition
§ 10 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
§ 11 Fastställande av medlemsavgift 2023
§ 12 Fastställande av antal styrelseledamöter och suppleanter
§ 13 Val av 
 a/föreningens ordförande för en tid av 1 år 
 b/ledamöter för en tid av 1 och 2 år  
 c/suppleanter för en tid av 1 år  
 d/val av revisorer och revisorssuppleanter för en tid av 1 år 
 e/val av tre ledamöter till valberedningen för en tid av 1 år
§14 Behandling av styrelsens förslag inkl budget och av i rätt tid inkomna   
       motioner
§15 Övriga frågor
§16 Mötet avslutas





VERKSAMHETSBERÄTTELSE

5. ordförande har ordet
6. ett år som klubbchef
8. verksamhetsberättelse akademin
17.  verksamhetsberättelse ungdom
18. verksamhetsberättelse dam
19. verksamhetsberättelse e-sport
19. verksamhetsberättelse parafotboll
20. årsredovisning och koncernredovisning



ORDFÖRANDE HAR ORDET

Degerfors IF står inför sitt tredje år i Allsvenskan för 
herrar och vi har hela tiden försökt växa i kapp den nya 
kostymen. Läktarna, gräsmattan, funktionärsleden, 
serveringsytorna, staben, kansliet, säkerheten… I alla led  
har vi fått växa till oss för att kunna fullgöra våra åtaganden  
inom elitfotbollen. Professionaliseringen tilltar, på och runt  
planen.
 
Samtidigt är det viktigt att värna vårt lokalsamhälle, vår 
identitet och vår förening, utan att luras med i den allt 
snabbare kommersiella karusellen som ständigt söker 
förvrida perspektiven. Vårt hjärta som förening utgörs av 
de ideella krafter som ser till att flera hundra av våra barn 
och ungdomar har en meningsfull fritid, en gemenskap, 
en trygg tillvaro på och runt fotbollsplanen dag ut och dag 
in, oavsett vilken division våra representationslag spelar i.
 
Det är denna blandning av elit- och breddverksamhet som är 
vårt signum och gör Degerfors IF så unikt i Fotbollssverige. 
Att vi kan leverera på den högsta nivån, utan att behöva 
ge upp vår identitet och sätt att göra saker på. Bredd och spets berikar  
varandra; det vi bygger upp kring elitfotbollen ska komma alla lag till godo,  
samtidigt som bredden föder in nya talanger, kompetens och idéer  
till spetsen. Det faktum att vi är med och kämpar i toppen med våra  
representationslag gör att alla kan bära klubbmärket med stolthet.  

Låt oss fortsätta på den inslagna vägen och hålla kvar den allsvenska  
drömmen samtidigt som vi inte tappar sikte på det som gör allt detta möjligt:  
föreningsidén. Skulle styrelsen någon gång sväva bort från denna hoppas  
jag medlemsmötet ryter ifrån och hjälper oss korrigera kursen.

Fredrik Rakar
Ordförande Degerfors IF



ETT ÅR SOM KLUBBCHEF -
ETT MINST SAGT HÄNDELSERIKT ÅR
Sporten 
Herrlaget inledde serien svagt poängmässigt trots att det 
fanns goda sekvenser i samtliga matcher. Efter de första 
sex matcherna stod laget på noll poäng och begav sig till  
Sundsvall för en ödesmatch. 0-0 i halvlek, 2-0 till GIF  
Sundsvall efter 74 minuter varav reduceringen kom i 84’, 
kvitteringen i 89’ och segern bärgas genom att Abdelrahman 
Saidi fullbordar sitt hattrick i den 94 minuten.  En Seger som 
åtminstone tillfälligt gav luft under vingarna, även om spelet 
hackade till och från under vårsäsongen.  

Under sommarfönstret förstärks truppen med Omar Faraj, 
Gustaf Lagerbielke och Elyas Bouzaiene som i allra högsta 
grad medverkade till den starka avslutningen av serien, där 
laget går obesegrat i hela 10 omgångar inför det avgörande  
bortamötet mot Malmö FF. Förutsättningarna var tydliga - 
minst oavgjort resultat räcker för att klara allsvenskt kontrakt 
vilket laget gjorde genom att spela 2-2. Euforin var total.

Även damlaget stor för en enorm prestation genom att sluta på femteplats i division 1 
och därmed klara kontraktet i det kraftigt nedbantande seriesystemet, där hälften av 
platserna i division 1 skulle tas bort. Halvvägs genom säsongen bytte vi huvudtränare  
och sportchef, trots detta kunde den assisterande trion, Yrjö Toivonen, Lina Mattsson  
och Sebastian Henriksson lotsa laget till ett förnyat kontrakt.  Inom damsektionen 
finns även ett division 3 lag som också det klarade kontraktet och tränades av  
Anneli Bergdahl och Jan Lindbäck.

Organisationen 
Organisatoriskt inleddes 2022 med att Degerfors IF Ungdom flyttade över hela sin 
resterande verksamhet till Degerfors IF vilket innebär att föreningen nu består av 
20 lag och 400 aktiva barn och ungdomar som leds av ett 70-tal ledare. Utöver 
barn- och ungdomslag finns tre akademilag, ett E-sportlag, ett Para-lag (spelare  
med intellektuell funktionsnedsättning) samt ovan nämnda herr och damlag.   
Överflyttningen av Degerfors IF ungdom innebar att styrelsen från DIF ungdom  
förändrades till en ungdomskommitté som fungerade som länk mellan  
klubbledning/styrelse och verksamhet. Kommittéarbetet inom Ungdom har  
fungerat så bra att organisationsstrukturen fick agera modell för de övriga icke 
kommersiella verksamhetsområdena i föreningen.  Således startades först en 
damkommitté och sedan även en Para-kommitté. 

Under året bytte föreningen medlemssystem för att enklare kunna administrera 
och kommunicera med såväl aktiva medlemmar (spelare) som stödmedlemmar. 
Bytet innebar även en översyn av hemsidor vilket medförde att föreningens alla 
lag, förutom representationslagen för dam och herr, bytte till ny leverantör. Syftet 
var att skapa en röd tråd mellan föreningarnas lag och på så vis underlätta för  
såväl spelare, föräldrar som besökare att ta del av föreningsinformation.



Kansliet stod inför en något rörig inledning av året där delar av den nyrekryterade  
kommunikationsavdelningen lämnade föreningen under våren. Detta skedde  
ungefär samtidigt som föreningen drogs inför rätta av en tidigare medarbetare på 
grund av meningsskiljaktigheter kring hantering och registrering av semesterdagar.  
Parterna valde att förlikas innan huvudförhandling och ärendet har således lagts till 
handlingarna. Kansliet förstärktes under året med nyanställning av Anneli Bergdahl 
med ansvar för hållbarhetsfrågor och evenemang, Emilia Evaldsson ekonomi- och 
biljettansvar samt Mikael Eklund P17-tränare, NIU/LIU och videoanalytiker A-herr. 

Från 16 till 69
Ekonomiskt ökade intäkterna till ca 69 mkr, att jämföra mot fjolårets intäkter på ca 
48 mkr.  Sedan 2020 har intäkterna ökat från 16 mkr till 69 mkr vilket visar den 
utvecklingsresa som skett under de allsvenska säsongerna. Resultatet för året  
landade på ca 9 mkr vilket stärker föreningens eget kapital till 12 mkr. Störst  
intäkter kommer från från SEF- och UEFA, partnerskapsförsäljning,  
spelarförsäljningar och övriga matchintäkter. 

Marknadssektionen gjorde ett starkt år och lyckades öka sin försäljning med 34% 
mot 2021. Försäljningen uppgick till 13,5 miljoner kronor vilket är ett bra resultat 
i jämförelse med klubbar i motsvarande storlek/tabelläge. En stor bonus var de 
pengar vi fick vara med och dela på från UEFA för MFF spel i Champions League. 
Att svenska lag tar sig ut i Europa gagnar alla och lyfter hela den svenska  
fotbollsfamiljen. 

Lars Weman
Klubbchef Degerfors IF



Verksamhetsberättelse Akademin 2022

Klättring i rankingen av landets akademier
Den nya certifieringsmodellen 2.0 inom Unicoach ställde stora krav på både 
akademin och föreningen. I korthet innebar förändringen att landets akademier 
numera jämförs med övriga länder inom UEFA. 

Det ges poäng inom 10 områden i certifieringen. I bifogad fil (1) kan ni se vilka 
områden poäng fördelas och vilka poäng Degerfors IF uppnådde inom respektive  
område. Trots de hårdare kraven så lyckades Degerfors IF behålla 3 stjärnor i 
certifieringen. Vi tog därmed ett rejält kliv från 26:e till 18:e plats i rankingen av 
landets akademier, bl.a är vi numera före Örebro SK och det är alltid trevligt!

Vi kommer under 2023 fortsätta jobba hårt för att utveckla vår akademi för att, 
både på kort och lång sikt, skapa spelare som kan ta steget upp och bli start-
spelare i vårt A-lag.

Godkända resultat av akademilagen
P16 avancerade till allsvenskt spel under säsongen 2023. Avancemanget  
säkrades i en direkt avgörande match mot Vasalund och därmed kommer DIF 
spela i den nystartade allsvenska serien för 16-åringar. En stark säsong av  
föreningens 06-killar och de får 2023 chansen att göra om bedriften att ta sig till 
allsvenskan, fast nu i P17-miljö. Serietabell fil 2.

P17 slutade 2:a i sin div 1-serie och missade därmed chansen att få kvalspela 
till allsvenskan då endast seriesegraren gick till kval. DIF gjorde flest mål i sin 
serie och trots ”missen” till allsvensk plats så gjorde truppen en bra säsong. 
Serietabell fil 3.

P19 var in i det sista med i kampen om en allsvensk plats och seger i sista  
omgången mot Västerås SK hade inneburit att DIF tagit kvalplatsen. Tyvärr 
blev det förlust och därmed slutade DIF 4:a i Superettan. Laget gjorde en stark 
säsong och glädjande var att ett flertal P17-killar fick chansen till mycket speltid 
och att vi under höstsäsongen endast hade fyra spelare i truppen som i år blir 
överåriga. Detta talar för att vi bör kunna vara ett topplag även i årets Superettan.  
Serietabell fil 4.

Fyra med A-kontrakt
Akademin har under året haft ett flertal akademispelare som erbjudits  
träningstillfällen med A-laget. Inför denna säsong så är det fyra spelare som 
fått A-lagskontrakt; Alexander Hedén Lindskog (2004), Depi Ilunga (2006), 
Carl Ljungberg (2004) och Filip Järlesand (2004). Således är dessa ännu P19- 
spelare och förutom de fyra nämnda så har Benjamin Buisson (2005), Jamie 
Bichis (2004), Amir Mohammadi (2005), Sixten Eriksson (2004), Elliott Karlsson  
(2004), Karl Serrano Torstensson (2004) och Liam Svensson (2004) fått  
tränings/speltid i A-laget i början av denna säsong. Steget från P19-spel till  
allsvenskt spel är stort men med fortsatt utveckling så hoppas och tror vi att 
flera av dessa lovande ungdomar är mogna att vara startspelare i A-laget inom 
2-3 år. 



Samverkan Värmland
Inför 2023 startade Degerfors IF, i samarbete med Värmlands Fotbollsförbund/
SISU/NAFU (Nationell fotbollsutveckling), en inriktning för att ge ungdomar i 
Värmland större möjlighet att bli elitspelare i fotboll (se fil 5). Detta skapas genom 
samarbete med föreningar där huvudfokus ligger på att utveckla ledare och även 
ge möjlighet till spelare att kontinuerligt träffas för gemensamma träningar. Detta 
för att de ska kunna fortsätta utvecklas i sin hemmamiljö under grundskolan.

Mål 2023
Huvudmålet är att förbättra akademin. Detta genom att utbilda spelare/ledare i 
föreningen och närområdet, fortsätta ha en trygg miljö i verksamheten, förbättra 
rekryteringen av spelare, ha ett fortsatt bra samarbete med kommunen (faciliteter/
boende/skolmiljö).

Bättre möjligheter till kombination av skola/fotboll (LIU/Fotbollsprofil högstadiet) är 
också något som vi också påbörjade under 2022 och som ska vara full utvecklat 
under 2023.

Degerfors IF P19

Degerfors IF P16

Degerfors IF P17
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Varför Hela Vägen... 

Värmlandsfotbollen har under en längre tid haft svårt att utbilda 
spelare som nått elitfotboll, och då speciellt på pojksidan. 
Det finns en rad anledningar till att produktionen till elitfotbollen 
varit för dålig men några kan vara; 

• Svenska Fotbollsförbundet ger Distriktsförbunden direktiv hur 
man ska arbeta med spelarutbildning. Ingen selektering får före-
komma vid Värmlands Fotbollsförbunds samlingar t.o.m. 14 år. 
”Bredd ger topp” är helt rätt men det bör finnas utrymme för båda 
och att det på sikt gör att fler ungdomar fortsätter spelar fotboll 
och även når elitfotboll. Kort sagt, VFF måste förstås följa de rikt-
linjer som SvFF bestämt och således inte inbjuder till ”elitsatsning” 
i ung ålder. 

• Utbildade ledare är en bristvara hos många föreningar.               
SvFF utbildningar är bra men en del väljer, av olika anledningar, att inte fortsätta till nästa nivå.              
Regelbundna ledarträffar inom regionen kan vara ett sätt att stärka motivation/arbetssätt. Att erbjuda 
utbildade/kompetenta ledare är en förutsättning för spelarutveckling och kan vi dela med oss av våra 
kunskaper så stärker vi fotbollen i Värmland.  

• Unga spelare ska ges möjlighet att ”satsa” på fotbollen. Naturligtvis ska det finnas utrymme för indivi-
den att utöva fler sporter men vill denne satsa extra på fotbollen så ska möjligheten erbjudas.  

• Det är viktigt att träning/matchmiljö utvecklar och stimulerar spelaren. Kontinuerliga träffar med de 
som för tillfället ligger längst fram i sin utveckling inom respektive åldersgrupp är att föredra. 

• Degerfors IF är på pojksidan distriktets enda elitförening (SEF) och ska vara ett naturligt val för spelare i 
Värmland när det är dags för gymnasiestudier (NIU). DIF har del/skuld i att Värmland fostrat för få elit-
spelare då föreningen under en period inte lyckats slussa tillräckligt många akademispelare till sitt A-lag. 

Vad vill vi  
Som elitförening vill Degerfors IF bidra till att 
fler föreningar i Värmland fostrar elitspelare.  
Med detta upplägg, med kontinuerliga trä-
ningar/matcher, så ger vi bra möjligheter till 
de spelare, som ligger långt fram i sin ut-
veckling, att gå hela vägen.  
DIF blir ”motorn” men som samarbetsför-
ening är man lika viktig och utvecklingen av 
fotbollsungdomar gör vi tillsammans! 

Med kontinuerliga ledarträffar så skapas en 
samhörighet och utbyte av tankar som är viktig. Vid spelarträffarna så är ledarna i respektive lag/förening 
välkomna att delta, på så sätt blir det även praktisk lära. 

Degerfors IF har de senaste åren satsat hårt på att förbättra sin akademiverksamhet. Det ställs allt hår-
dare krav från SEF (svensk elitförening) för att vara en certifierad akademi. Vi har en bra akademimiljö re-
dan nu men vi ska bli ännu bättre! Det är viktigt för fotbollen i Värmland att vi behåller våra löften i reg-
ionen inför deras steg upp till seniornivå. På så sätt blir spelaren kvar i Värmlandsfotbollen och han kan ha 
en fortsatt karriär, oavsett var han befinner sig kapacitetsmässigt, i regionala föreningar. 
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Tänkt upplägg 
Degerfors IF har en klar ståndpunkt inom ungdomsfotboll, det är att individen ska spela i sin hemmaföre-
ning tills det är dags för gymnasieval. Vi vill betona att Degerfors IF inte har någon som helst avsikt att för-
söka ”värva” spelare till vår verksamhet! 
Vi anser också att det är viktigt att spelare/föräldrar får inblick i vad som ”krävs” om man ska bli en elit-
spelare. Att det är viktigt att sköta skolan kommer vi ”trycka hårt på” men också kost/välmående är delar 
som vi kommer presentera och ha föreläsningar om.  
Vid träningstillfällen hos föreningar så är tanken att vi gör det till en heldag och i fotbolls tecken. Önskvärt 
är att spelare i föreningar i närområdet ges möjlighet att delta. 
Arrangemang i samband med A-match på Stora Valla (2 st/år) är för Flickor/Pojkar 9-11 år, detta för att 
fler i föreningen känner sig delaktiga i samarbetet. Vi spelar en cup och blandar spelarna, således blir det 
olika klubbtillhörighet i lagen.  

Föreningsdagen innebär att varje samarbetsförening får göra den till sin ”dag” i samband med en A-match 
på Stora Valla. Upplägg bestäms i samråd med DIF men föreningen ges bl.a möjlighet att vara /maskotar/
bollkallar och föreningen erhåller 200 fribiljetter att fördela till sina aktiva/ledare/föräldrar/medlemmar. 
Vi har även påbörjat en swotanalys gällande vilka fördelar/utmaningar som är inom Hela Vägen. 
Återkoppla gärna med kompletteringar till analysen. 
 
Vi delger två förslag om upplägg för Hela Vägen och tillsammans med er föreningar kommer vi överens 
om vilket upplägg som passar bäst. 

Jag ser fram emot att ta del av era synpunkter/idéer. 
 
Mvh 
Peter Palmqvist 
Akademiansvarig 
Degerfors IF 

MMaasskkoottaarr  DDeeggeerrffoorrss  IIFF  --  DDjjuurrggåårrddeennss  IIFF  
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Verksamhetsberättelse UNGDOM 2022

Året 2022 gick alla ungdomslag över från Degerfors Ungdom till Degerfors IF. 
12st lag och cirka 250 spelare, från de yngsta i bollek till de äldsta lagen F06/08, 
P07 och nyligen uppstartade Future Team.

Future Team är ett ny uppstartat lag för de pojkar som av olika anledningar inte 
spelar i något av våra akademilag. De tränar två gånger i veckan och spelade 
i p17-19 serien i Värmland. De tränades 2022 av Urban Ljungberg och Johan  
Ström. Laget bestod av cirka 20 spelare vilket verkligen visar att det finns många 
killar i Degerfors kommun som vill spela fotboll utöver akademin. 

P07 tränades av Magnus Johansson, Marcus Jonsson, Tobias Persson och 
Krister Bergqvist. Laget bestod av cirka 30 spelare där några tog steget in på 
akademin och några fortsätter spela i Future team. Säsongen avslutades med 
en mycket välspelad match mot Djurgårdens IF. 

F06/07 spelade sin sista säsong som ungdomslag, ledda av Jan Lindbäck 
och Pasi Kärki. Laget stod för en mycket bra säsong både prestations och  
resultatmässigt. De var med i toppen av serien och kom till DM-final där de 
blev 1-1 mot Eda efter full tid där det tyvärr blev förlust 2-1 efter förlängning. En 
mycket fin säsong.

Vi har även under året startat upp en del nya lag. Bland annat ett f10/11 lag som 
är cirka 20 spelare. Bland de yngre lagen startade vi även upp ett p/f16 lag efter 
sommaruppehållet, de har tidigare varit del av bollek.  

Ungdomslagen i Degerfors IF hade ett mycket lyckat 2022 och ser fram emot 
2023. 

Degerfors IF P/F14 som maskotar innan matchen mellan Degerfors IF och Helsingborg.



Verksamhetsberättelse Degerfors IF Dam 2022 

Efter att snabbt avancerat i seriesystemet sedan damsektionen återupplivades 
så stod damerna inför sin största utmaning hittills. Division 1-serierna stod inför 
en omdaning när sex serier skulle bli tre till 2023 och 72 lag skulle bantas till 42, 
så man stod som nykomling inför en riktigt svår utmaning. Degerfors damer gick 
in i säsongen 2022 med två representationslag ett i Division 1 norra Götaland och 
ett Division 3 Värmland. Exempelvis stod man i division 1 inför två spännande  
derbyn mot ärkerivalen ÖSK.

Inför säsongen gjorde föreningen satsningen att ta in Sarah Bergman som  
spelande sportchef.  Flera spelare var kvar som varit med på hela resan genom 
seriesystemet. På ledarsidan var det Lina Mattsson, Yrjö Toivonen, Sebastian 
Henriksson samt Patrik Werner som ledde lagen, även Lennart Ljung var  
laganknuten. 

Under sommaren lämnade Patrik som varit med och startat upp verksamheten 
igen och varit med på hela resan. Även Sarah Bergman lämnade sportchefsrollen  
under säsongen. Ledarsidan kompletterades under slutet av sommaren med 
Anneli Bergdahl som tog hand om laget i division 3, under sensommaren och 
hösten hjälpte även Jan Lindbäck och Pasi Kärki till där då och då. Det är med 
glädje vi kan rapportera att fler tjejer från F06/07 fick chansen i division 1 under 
säsongen samt även mer regelbundet i division 3 där även några tjejer från 
F08/09 fick chansen då och då.

I division 1 gjorde laget en jätteprestation som slutade på en femteplats och 
säkrat kontrakt, det gjorde man i sista omgången mot Trollhättan borta. I  
Division 3 slutade man på plats sex och spelar vidare i denna serie kommande 
säsong. Föreningen gick också till DM-final en match som spelas våren 2023.

Under hösten bildades en damkommitté med uppgift att utveckla och skapa 
bästa möjliga förutsättningar för en stabil och i längden hållbar damverksamhet.
Vid ett antal tillfällen har en individ skänkt betydande belopp specifikt till  
damsektionen.



Verksamhetsberättelse Degerfors IF E-SPORT 

Inför säsongen valde föreningen att samarbeta med ett företag vid  
namn ”Falkn Esport”. Samarbetet byggde på att Falkn tog ett  
helhetsgrepp och själva rekryterade laget. Dom ordnade själva 
sponsorer och stod för det ekonomiska. Laget var oprövat och det 
syntes lite på resultaten. Laget placera sig i mittens nedre hälft.

Under hösten och inför säsongen 2023 tog föreningen beslutet att 
styra E-sporten i egen regi och rekrytera spelare och coach själva.

Verksamhetsberättelse parafotboll

Jan Thorin tillsammans med Victor Stutterheim och Anna-Lena Vestervall 
startade upp träningen igen i mitten av januari 2022. Laget består då av 18 
spelare, och vi tre ledare. Omkring laget finns också andra personer som  
boendepersonal, vårdnadshavare och kontaktpersoner. Det ser vi som en 
stor tillgång.

10 april var vi värdar för ett poolspel i Degerfors. Lag från Arvika, Karlstad, 
Eskilstuna och Årjäng kom på besök. Ett ord sammanfattar dagen och det är 
FOTBOLLSGLÄDJE. 

Nästa stora händelse var Nationella spelen i fotboll i Göteborg, 17-18  
augusti 2022. Grunden Bois stod som arrangör. En helg som vi sent ska 
glömma, många matcher, många lag och mycket publik. Vi övernattade på ett  
vandrarhem i närheten som också var en stor händelse. Vi fick dessutom åka 
i gemensam buss dit och hem.

Resultatet blev en 3:e plats för nivå 6 laget och en silverplats för nivå 10 laget, 
medaljer och pokal delades ut till lyckliga spelare. 19 november var det dags 
igen för poolspel i Arvika. Lagen vi mötte var Karlstad, Åmål och Säffle. Det 
var också en härlig fotbollsdag.

Vi avslutade säsongen med fest på Bosna. Vi blev sponsrade av Maintpartner 
och fina presenter delades ut av Degerfors IF och av Peter Eriksson som  
delade ut den fina boken om Degerfors IF

Sista träningen inför julledigheten hade spelarna kommit på att vi skulle spela 
match, ledare mot laget. Resultatet blev förlust för ledarlaget, fastän vi lånat 
in externa fotbollsspelare.

Under 2022 har vi också rekryterat några fler spelare. Vi tränar en gång i 
veckan där vi är mellan 15-20 spelare/träning




































